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 בס"ד 

 27פרוטוקול מס 

  ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 31.5.2020תאריך הישיבה:  

 

 דוד רוטר, ,שלומית  פורמנסקי ,משה ישרוף פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר,: נוכחים

 ציונה שרוני הצטרפה בתחילה אך התנתקה בגלל בעיות טכניות. .יעיש אילן, בנג'י אקמן               

 (ZOOM) וידאו בשיחת התקיימה הישיבה -

 

 סדר היום:

 אישור פרוטוקול קודם. 1

( לא הובא לאישור הועד מכיוון שלא נשלח מראש על ידי מנהל 17.5.2020)קודם  פרוטוקול  א.

 יש להעבירו לאישור בישיבה הבאה או במייל. .היישוב

על  ואנו מודים ל הועד מברך את דרור באסל על מינויו כמנהל האחזקה החדש של היישוב. ב.

תחת  היישוב את יקדם בתפקידו החדש שנות שירותיו הרבות בתחום הביטחון ובטוחים כי 

 . תודה. עלה והצלח! תחום השפ"ה האחזקה והניראות

 

 יו"ר  עדכוני. 2

  סעיף הועבר לפרוטוקול ישיבה סגורה בענייני עובדים  א.

כרטיסי החיוב לתושבים עוברת למייל האלקטרוני במקום הדפסה  בשעה טובה, שליחת ב.

 והנחה בתאי בדואר.

 :גני מודיעין ג.

בוצעה פנייה להשתתפות בהוצאות עבור שעות פתיחת הדואר הממומנות על ידי היישוב וכן  -

 .2019-על חובות לפעילות נוער מ

 (.2025 – 2021ביום רביעי הקרוב מתוכננת פגישה לתאום אגרת השמירה החדשה ) -

דונם בצפון היישוב.  72-חברת נחלה עדכנה כי קיבלה את האישור בעלות על מתחם של כ ד.

בניית התב"ע תהיה בתאום עם נציגי היישוב כדי להתאימה לצרכי היישוב ולאפשר המשך 

 צמיחה בריאה.

ט לקדם פגישה עם נציגי נתיבי ישראל בנוגע לתוכנית הרחבת הכביש כדי הוחל – 446כביש  ה.

 להבין את השפעתו על היישוב.

נתקבל מכתב ממנכ"ל המועצה לפיה הגגות של מבנים שהמועצה או  –גגות מבני ציבור  .ו

 הממשלה סיפקה אותם הן בבעלות המועצה אשר תשתמש בהם לפאנלים סולאריים בעתיד.

אהרונוף בנוגע לרשימת -את הועד במכתב התלונות שנתקבל ממשפחת כהן פנינית שיתפה .ז

 נושאים ביישוב, כנראה בהמשך למה שנכתב על ידם בפייסבוק כלפי המועצה.

 סעיף הועבר לפרוטוקול ישיבה סגורה בענייני עובדים ח.

פנינית מבקשת לבנות תוכנית כללית לשיפור נראות היישוב, כולל שיפוץ פארקים, צביעה,  ט.

תיקונים והוספת מתקנים, צמחייה וכדו. מדובר על תוכנית שנתית אשר יועבר לידי של 

  פ"ה יוביל את המהלך.בנג'י כיו"ר ועדת שמנהל האחזקה של היישוב. 
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הועד מתזכר לגבי המכתב שצריך לצאת לחברת רמת מודיעים בנוגע לשטח שברחוב היצהר,  י.

 באחריות מנהל היישוב.

בעז"ה ביום חמישי תתקיים ישיבה של נציגי הועד עם המועצה לגבי תקציב היישוב  .אי

 והשינויים בעבודה מול המועצה.

פגישה של נציגי הועד יחד עם נציגי התושבים עם רשות שדות בעז"ה ביום חמישי תתקיים  .בי

 התעופה בנוגע לתנועת המטוסים מעל היישוב.

 

  ועדות עדכוני. 4

  ועדת דת. א

בהתאם לשמועות שהגיעו לאוזני הועד, דוד התבקש לתאם פגישה עם הרב אורבך ולשמוע  .1

 .ממנו על תוכניותיו

 

 ועדת חינוך .ב

 .מטפלים בנושא אזורי הרישום של בנות כיתה ז' ומעלה אל מול המועצהכי שלומית עדכנה  .1

מתברר כעת כי רק אולפנת נריה מחויבת לקבל את התלמידות מחשמונאים ואין שם מספיק 

מקום עבורן אז הן ברשימת המתנה. בתי ספר במודיעין יכולים להחליט אם לקבל תלמידות 

 מחשמונאים או לא.

ג, לבית ספר של הקיץ. ישנו שיח עם בי"ס שדה -נה של כיתות אטרם אותר מנהל לקייט .2

 ו. הועלו בפניהם ההערות משנה שעברה אבל טרם נסגר.-עפרה להוביל קייטנה עבור כיתות ד

אין עדכון לגבי הטיפול בגני הילדים והשיפוץ שלהם. אין צפי שיקרה בקרוב על אף המועצה  .3

 התחייבה לטפל בשני גנים עוד השנה.

בינתיים לא נתקבלה מענה למכתב שנשלח למועצה בבקשה כי ילדים המגיעים מחוץ ליישוב  .4

 ישובצו בגני הילדים שבגני מודיעין בשנה הבאה.

 

 ועדת ביטחון. ג

 5-ממשיך לעבוד עם נציגי הועד של גני מודיעין והמועצה בבניית תקציב השמירה לאייל  .1

 אחר שועדת ביטחון יסיימו את עבודתם.השנים הבאות. התוכנית תובא לעיון הועד ל

 

 ועדת נוער. ד

ערב לימוד בליל חג השבועות בפורמט החד של קבוצות שבטיות מצומצמות הוכיח את עצמו  .1

יב ובוגרים( ותכנים. תודה לכל מעבירי השיעורים. -כחיובי מבחינת ההשתתפות של הנוער )ז

 בהתחשב במגבלות. לימוד ערכיב תודה לבתים המארחים. ותודה לרכזות הנוער שבנו ער

גם סניף בני עקיבא חזר לפעילות חלקית בהתאם להנחיות שהתקבלו על ידי התנועה. כרגע  .2

מדובר על פעולות בלב, ברמה השבטית, במקומות קבועים ברחבי היישוב תוך הקפדה על 

 מסכות, שמירת מרחק ואישורי הורים בכל יום )כמו בבתי הספר(.

נוכחנו לראות ולשמוע מתושבים רבים כי הנוער איננו מצליח לעמוד בהנחיות. בליל לצערנו,  .3

שבועות רוב הנוער הסתובב בלי מסכות ולא שמרו על מרחקים ביניהם. גם בפעולות של 

הסניף היו שבטים שלא הקפידו על אף מאמציה של הקומונרית. ועדת נוער תתכנס בעז"ה 

שארת מבני הציבור של הנוער סגורים לעת עתה, מחר לדון בעניין. הועד מאשר את ה
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והפעילויות יתקיימו רק בחוץ. הומלץ כי תצא הודעה כללית, וכן תצורף לכל הודעה על 

 פעילות, המונה את שלושת ההנחיות: מסכות, שמירה על מרחק, היגיינה ואישור הורים.

 

 תכנון ותקצובועדת  ה.

 .2020התשלומים בפועל למועצה מתחילת עדכן בפערים בין גביית הארנונה ואילן  .1

המעסיק  אילן שיתף בקובץ שהכין המייצג את סך ההתחייבויות של הועד המקומי כמעביד .2

  השלמת כספים החסרים בקופות.ובדיקת  זכויות הסוציאליותעובדים והנוגע  ל

 

 

 

 20:30בשעה  21.6.2020  :ישיבת וועד הבאהמועד 

 

  אהרן צוקררשם: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  




